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„Âwiat Zabawek”: 8 marca br. Êwi´towali-
Êcie 3. rocznic´ powstania firmy. Pierw-
szà Gwiazdk´ obchodziliÊcie w 4-osobo-
wym gronie. DziÊ przedsi´biorstwo za-
trudnia 15 pracowników i znajduje si´
w pierwszej piàtce najwi´kszych pod
wzgl´dem rocznych przychodów firm za-
bawkarskich w Polsce. Czy EPEE Polska
b´dzie dalej tak dynamicznie si´ rozwi-
jaç? Czy ma Pani poczucie osiàgni´cia
sukcesu? 

Sylwia Olbiƒska: – Nasze dotychczasowe

osiàgni´cia to wynik przemyÊlanej strategii,

doÊwiadczenia i ci´˝kiej pracy od poczàtku

dzia∏alnoÊci. Du˝e ambicje i konsekwentnie

realizowany plan pomog∏y nam piàç si´ w gó-

r´. Niemniej jednak pozycj´, jakà zdobyliÊmy

w ciàgu zaledwie trzech lat istnienia, zawdzi´-

czamy przede wszystkim zaufaniu, jakim ob-

darzyli nas partnerzy handlowi. Uda∏o nam si´

zbudowaç bardzo mocne fundamenty wspó∏-

pracy. Kontrahenci uwierzyli w nas i nasze

produkty. Wspólnie osiàgamy sukcesy. Mimo

wszystko czujemy, ˝e to dopiero poczàtek

drogi. JesteÊmy szcz´Êliwi, ˝e uda∏o nam si´

zrealizowaç za∏o˝enia, aby w takim czasie

znaleêç si´ w czo∏ówce. 

Jest to tak˝e zas∏uga naszych pracowników,

którzy tworzà bardzo dobry, zgrany zespó∏.

RzeczywiÊcie zaczynaliÊmy w czwórk´. DziÊ

nasza firma liczy ju˝ 15 osób. W zwiàzku

z ciàg∏ym rozwojem planujemy

zatrudnienie kolejnych pra-

cowników. Pierwsze lata za na-

mi. ZdobyliÊmy zaufanie part-

nerów handlowych i, co naj-

wa˝niejsze, dzieci i rodziców.

Potwierdzeniem tego mo˝e

byç otrzymany w zesz∏ym roku

Srebrny Laur Konsumenta.

Chcemy dalej rozwijaç si´ tak

dynamicznie, aby znak nasze-

go pingwinka kojarzy∏ si´

wszystkim z sukcesem i oczy-

wiÊcie wielkà frajdà.

Jakie sà Wasze plany na ten
rok? Co b´dzie priorytetem

w strategii dzia∏ania firmy? 
– Kierunek naszego dzia∏ania na pewno nie

ulegnie zmianie. Jednym z priorytetów jest

praca nad ulepszaniem obs∏ugi naszych klien-

tów. ChcielibyÊmy wspólnie wypracowywaç

coraz to lepsze p∏aszczyzny wspó∏pracy w sfe-

rze dostarczania informacji, opracowywania

form wsparcia reklamowego produktów, ich

wizualizacji w sklepach, ofert specjalnych itp.

W tym roku chcemy skupiç si´ równie˝ na

wprowadzeniu na rynek zupe∏nie nowych

licencji i linii zabawek opartych nie tylko na

reklamie telewizyjnej, ale równie˝ na Êwia-

towych kampaniach PR-owych, bardzo lu-

bianych bajkach telewizyjnych, jak równie˝

premierach kinowych. Nasze dzia∏ania

marketingowe b´dà prowadzone z wielkim

rozmachem.

Jak Pani ocenia tegorocznà wiosenno-
-letnià ofert´ EPEE? Na jakie produkty
chcia∏aby Pani zwróciç szczególnà uwa-
g´ klientów? 

– Realizujàc swojà strategi´, chcielibyÊmy,

aby w naszej ofercie oprócz pojedynczych pro-

duktów pojawia∏y si´ coraz cz´Êciej linie, które

zapewnià d∏ugoterminowe efekty sprzeda˝y

nam i naszym klientom. Staramy si´, aby by∏y

one wyjàtkowe, poparte Êwiatowym sukcesem.

I w∏aÊnie takà linià jest Gazillion. To niespoty-

kane, jedyne w swoim rodzaju baƒki mydlane.

W asortymencie mamy butelki ze specjalnym

p∏ynem Gazillion w displayach i na blistrach,

a tak˝e zabawki gwizdki do robienia koloro-

wych baniek. Ju˝ za chwil´ pojawià si´ pisto-

lety Linkz. Jest to zabawka na bateri´ – pisto-

let z butlà z p∏ynem gazillion. Pistolety te

wypuszczajà tysiàce kolorowych baniek. Ale

to nie koniec. Jesienià w sklepach znajdzie si´

kolejny asortyment z tej serii. 

OczywiÊcie wiosnà b´dziemy kontynuowaç

sprzeda˝ naszych zesz∏orocznych hitów. Wio-

sna 2006 by∏a czasem Trikoliny. Ku zadowole-

niu naszych klientów w tym roku równie˝

wprowadziliÊmy t´ seri´, nieco ulepszonà

i poszerzonà o nowe produkty. 

OczywiÊcie ka˝da linia wsparta jest inten-

sywnà kampanià telewizyjnà (w sezonie wio-

sennym zaplanowaliÊmy 10 kampanii) oraz

reklamà w prasie dzieci´cej. A jeszcze przed

jesiennym sezonem, w po∏owie lata (28 lipca)

b´dzie mia∏a miejsce premiera wielkiego Êwia-

towego hitu – Eternity II. MyÊl´, ˝e uda nam

si´ zaskoczyç wszystkich nowatorskà strategià

dzia∏aƒ marketingowych zwiàzanych z tym

produktem. 

Z jakà licencjà wià˝e Pani najwi´ksze na-
dzieje na ten rok? 

– Od lutego w niedzielne poranki w TVP1

dzieci majà okazj´ oglàdaç bajk´ pt. „Fifi Nie-

zapominajka”. I w∏aÊnie zabawki powsta∏e na

kanwie tej animacji zamierzamy wprowadziç

na nasz rynek. Fifi to naprawd´ wielki sukces

w innych krajach. Bohaterka tej bajki promuje

kreatywnoÊç, zdrowe od˝ywianie, aktywnoÊç

i niesienie pomocy innym. Takie wzorce wp∏y-

wajà na pozytywny odbiór zarówno przez

dzieci, jak i rodziców. Dlatego jestem przeko-

nana, ˝e b´dzie to wielki sukces nasz i na-

szych partnerów handlowych.

W naszej ofercie produktów licencyjnych

znajdà si´ równie˝ inne nowoÊci, jak chocia˝by

linia zabawek oparta na bardzo popularnej baj-

ce telewizyjnej „Noddy”. Na poczàtek seria b´-

dzie sk∏adaç si´ z dziesi´ciu pozycji – od ma∏ych

maskotek, poprzez du˝e zabawki pluszowe,

Z SYLWIÑ OLBI¡SKÑ
O POCZÑTKACH FIRMY, STRATEGICZNYCH
PLANACH I NOWYCH PRODUKTACH

„ZdobyliÊmy zaufanie
partnerów handlowych 

i, co najwa˝niejsze,
dzieci i rodziców”

Sylwia Olbiƒska, prezes firmy EPEE Polska
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